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استارت بوکسورها در تايلند با يک برد و يک باخت
يک پيروزي و يک شکس��ت حاصل کار بوکس��ورهاي ايراني در روز 
نخس��ت رقابت هاي قهرماني آس��يا بود.  تيم ملي بوکس ايران از امروز 
کار خود را در رقابت هاي قهرماني آسيا در تايلند استارت زد. دانيال "شه 
بخش" بوکسور وزن 56 کيلوگرم کشورمان در اولين روز مسابقات موفق 
ش��د حريف قرقيزس��تاني اش را از پيش روي بردارد. اين اولين مس��ابقه 
بوکسورهاي جوان ايراني در مسابقات قهرماني آسيا در بانکوک تايلند 
بود و اين ملي پوش کشورمان در روزهاي آينده در دورهاي بعدي روي 
رينگ مي رود.  در ادامه مسابقات روز اول رقابت هاي بوکس قهرماني 
جوانان آسيا محمد نوراني برابر حريفي از کشور قرقيزستان روي رينگ 
رفت که موفق به شکست حريف خود نشد و از دور مسابقات کنار رفت.  
همچنين حس��ين ثوري رييس فدراس��يون بوکس ايران که به همراه 
تيم ملي جوانان در بانکوک تايلند به سر مي برد، با رييس کنفدراسيون 
بوکس آسيا و همتاي اماراتي خود در خلال مسابقات قهرماني جوانان 

آسيا ديدار و گفتگو کرد.

دعوت از ٢٢ آسمان خراش به اردوى تيم ملى
22نفر به اردوي تيم ملي بزرگسالان دعوت شدند.

اردوى آماده سازي تيم ملي بسکتبال بزرگسالان به منظور شرکت در 
بازيهاي آسيايي و انتخابي جام جهاني از روز سه شنبه 4/2/97 در محل 
س��الن بس��کتبال مجموعه ورزش��ي آزادي آغاز مي ش��ود و تا روز شنبه 

11/2/97 ادامه مي يابد.
از بازيکنان دعوت شده راس ساعت 10صبح روز سه شنبه در محل اردو 

خود را به کادر محترم تيم ملي معرفي کنند.
اسامي دعوت شدگان از سوي فدراسيون بسکتبال به ترتيب حروف الفبا 

به شرح ذيل ميباشد.
1-روزبه ارغوان؛ 2-فريد اصلانى؛ ٣-محمدترابى؛ 4-محمد جمشيدى؛ 
5-حامد حدادى؛ 6-محمد حسن زاده؛ 7-حامدحسين زاده؛ ٨-سعيد 
داورپن��اه؛ 9-آرن داوودى؛ 10-وحي��د دليرزهان؛ 11-نويد رضايى فر؛ 
12-آرمان زنگنه؛ 1٣-اوشين ساهاکيان؛ 14-اميرصديقى؛ 15-اصغر 
کاردوس��ت؛ 16-ارس��لان کاظمى؛ 17-س��جاد مشايخى؛ 1٨-ميثم 
ميرزايى؛ 19-عرفان نساج پور؛ 20-نويد نيکتاش؛ 21-صمد نيکخواه 

بهرامى؛ 22-بهنام يخچالى.

برنامه ما با کولاکوويچ تا المپيک ٢0٢0 است
رييس فدراسيون واليبال گفت: دبير آينده بايد با برنامه هاي فدراسيون 

آشنا باشد و بتواند بنده را کامل کمک کند.
احمد ضيايي، رييس فدراسيون واليبال که چند ماهي است جاي داورزني 
را در اين سمت گرفته، روزهاي سختي را با توجه به شلوغي برنامه هاي 
اين رش��ته در س��ال جديد پيش رو خواهد داش��ت. در اين ميان دوشغله 
ش��دن دبير فدراس��يون هم باعث شده تا ابهام هايي پيرامون اين پست 
کليدي در فدراسيون واليبال به وجود بيايد.  يکي از موارد ديگر که تداخل 
برنامه هاي واليبال در آن ابهام ايجاد کرده، حضور برخي از بازيکنان تيم 
جوان در اردوي بزرگسالان است. ضيايي در اين باره نيز گفت: اين عقيده 
که رده هاي سني هر کدام در جايگاه خود قرار بگيرند و پله به پله خود 
را به تيم ملي بزرگسالان برسانند، عقيده صحيحي است. ما تمام اين 
برنامه ها را براي المپيک 2020 چيده ايم. در المپيک توکيو نياز داريم که 

دستمان از حيث بازيکن در پست هاي مختلف پر باشد.

پيشخوان

ورزشی

سرمربي استقلال از نتايج خوب  تيمش در آسيا ابراز خوشحالي کرد. 
وينفرد ش��فر بعدازظهر ش��نبه در نشست خبري پيش از ديدار تيمش 
مقابل پيکان در چارچوب رقابت هاي ليگ برتر فوتبال ايران گفت: ما 
بازي هاي بسيار سختي داريم. بعد از مصاف با الهلال حالا دو بازي 
آسيايي، يک بازي حذفي و دو بازي ليگ را داريم. آماده سازي خوبي 
داش��ته ايم و براي بازي روز يکش��نبه بايد س��خت کار کنيم. اميدوارم 
نتيجه خوبي بگيريم. نمي دانم يازده بازيکن ما چه کساني خواهند بود 
و روز يکشنبه در اين باره تصميم مي گيريم. از نتايج خوب مان در آسيا 
خيلي خوشحالم. در مقابل الهلال ديديد که باقري خيلي زود مصدوم 
شد ولي ساير بازيکنان به خوبي تلاش کردند. در کل با تلاش زياد 
آماده شده ايم و بايد ببينيم در بازي روز يکشنبه چه اتفاقي رخ مي دهد. 
وي درباره اظهارات اخير زماني، عضو هيات مديره اس��تقلال که در 
اظهاراتي گفته ش��فر يک س��ال ديگر با استقلال قرارداد دارد؟ گفت: 
اگر او گفته، پس حتما درس��ت گفته اس��ت. البته من هم به او علاقه 
دارم. در اين جا دو موضوع هس��ت. اول اينکه مي توانيم يک راه را با 
هم برويم و استقلال را به يکي از بهترين تيم هاي آسيا و سفير ايران 
در آسيا تبديل کنيم. من قهرماني پرسپوليس را تبريک گفتم و بازهم 
مي گويم ولي در رسانه هاي اروپا خيلي خبري از قهرماني اين تيم نيست 
و رس��انه هاي خارجي بيش تر درباره موفقيت اس��تقلال مي نويسند. 
شما الان به تايلند برويد نمادهايي از رئال و بارسا مي بينيد. اين اتفاق 
مي تواند براي استقلال هم رخ دهد. باشگاه هم بايد همراه تيم رو به 
جلو حرکت کند. شايد ٣0 ميليون هوادار استقلال باشند و مي شود از 
اين پتانسيل براي درآمدزايي و موفقيت استفاده کرد. اطمينان دارم 
ک��ه افتخ��اري ه��م همين را مي خواهد. مي دانيد پايين رفتن و خراب 
ش��دن راحت اس��ت ولي سانتي متر سانتي متر بالا رفتن سخت است. 

ما مي توانيم با کار سخت ستاره سوم را به دست بياوريم. مسير دوم 
هم اين است که برخلاف اين ماه ها رو به عقب حرکت کنيم. شايد 
برخي ها اين خواسته را داشته باشند ولي وقتي کادرفني و بازيکنان 
و کادر مديريتي هم دل باش��ند اين گونه نمي ش��ود. ما بايد تمرکزمان 

روي مصاف هاي پيش روي ما بايد باشد. اين شايعاتي هم که مطرح 
مي شود شايد طبيعي باشد ولي کساني اين شايعه را مطرح مي کنند 
که مي توانند استقلال را به سطح پايين تري ببرند. او درباره فهرست 
ورود و خ��روج تيم��ش گفت: من يک فهرس��ت دارم. اگر قراردادم را 

امضا کردم، آن را به باش��گاه مي دهم. ش��ايد ش��ما بازي هاي ليگ 
آلمان و بايرن مونيخ را ببينيد. چرا اين تيم 20 امتياز با بقيه تيم ها 
فاصله دارد و شانس بزرگ قهرماني اروپاست؟ چون مارتينز را دارند. 
کسي که مثل ابراهيمي است. آن ها به دليل روح جنگندگي شان به 
دنبال پيروزي هستند. مربي بايد مثل يک پازل تيمش را بچيند. من 
الان نمي دانم که روز يکشنبه در خط حمله چه کسي بازي مي کند. 
اگر ابراهيمي و غفوري بروند اتفاق خيلي بدي است. ما صد بازيکن 
مثل غفوري و ابراهيمي نداريم. شفر درباره غايبان پيکان و اين که 
چقدر اميدوار است استقلال نايب قهرمان ليگ شود؟ گفت: پيکان 
تيم بسيار خوبي است. در بازي رفت هم شهباززاده شانس گلزني 
داشت. هم چنين قائدي شانس خوبي داشت ولي مهاجم پيکان دو 
خطاي شديد روي چشمي انجام داد که مي شد پاي او بشکند. همه 
داوران ايران داوران خوبي هستند. ما نمي خواهيم ملي پوشان مان 
مصدوم شوند. ما بايد تلاش کنيم تا بتوانيم برنده باشيم و در سطح 
خودمان کار کنيم. او در پاس��خ به اين س��وال که پرسپوليس��ي ها به 
دنبال سومين قهرماني تيم شان هستند، گفت: خب طبيعي است؛ اگر 
بازيکنان پرسپوليس از الان بگويند به دنبال نايب قهرماني هستيم 
بايد به خانه بروند. من دوباره قهرماني آن ها را به برانکو و اين تيم 
تبريک مي گويم. اگر خود من هم بگويم به دنبال قهرماني نيستم 
بايد به خانه بروم و اين براي فوتبال خوب است. ما مي خواهيم روي 
تيم هاي پايه کار کنيم. هر سال بايد دو سه بازيکن از تيم هاي پايه 
به تيم اصلي اضافه ش��وند. س��اناک و کولي را داريم که اولي در چک 
دو بار بهترين اس��تعدادياب ش��ده و کولي هم با تيم آکادمي جاماييکا 
چندين موفقيت داشته است. بازيکناني که از آکادمي به استقلال برسند 

قلب شان آبي است و مي توانند به اين تيم کمک کنند.

شفر: من بمانم، وريا و ابراهيمي هم  بايد بمانند

در اروپا بيش تر از استقلال مي گويند نه پرسپوليس

افزايش احتمال کوچ اينيستا به ليگ چين قرارداد رونالدو آماده امضاي نهاييمسي آدم فضايي است!
وينچنزو مونتلا، س��رمربي سويا، پيش 
از دي��دار تيم��ش در فينال کوپا دل ري 
با بارسا، مسي را آدم فضايي خواند ولي 
مدعي شد که آنها مي توانند مقابل بارسا 
نتيجه بگيرند. بارس��ا که با يک پيروزي 

قهرماني لاليگا را از آن خود خواهد کرد، در فينال کوپا دل ري، 
در ورزشگاه واندا متروپوليتانو به مصاف سويا رفت.

او گفت: بارس��لونا تيم بزرگي اس��ت، اين را در لاليگا ديده ايم. 
آنها تقريبا قهرمان رقابت ها شده اند و مدعي اصلي هستند ولي 
باي��د ب��ه خودمان، توانايي ه��ا و کيفيتمان فکر کنيم. بايد ببينيم 
که چطور بايد با بارس��ا روبرو ش��ويم. همچنين به نظرم مس��ي 
ي��ک آدم فضاي��ي اس��ت. فکر مي کنم او در ب��ازي با ما، در فضا 

باشد به جاي زمين.

نش��ريه آ.اس مدعي ش��د که رئال به 
زودي ق��رارداد رونالدو را تمديد خواهد 
کرد و افزايش حقوق چشمگيري در اين 
حقوق لحاظ خواهد کرد. شايد چند ماه 
پيش، آينده کريستيانو در جايي خارج از 

رئال تصور مي شد ولي اوضاع به کلي در چند هفته اخير عوض 
شده است. رئال مادريد پس از فينال کارديف به افتخار درخشش 
رونالدو و قهرماني رئال در اين رقابت ها، به رونالدو پيش��نهاد 
تمديد قرارداد و بهبود حقوقش را دادند. خوزه آنخل س��انچز، 
مدير داخلي باش��گاه به رونالدو اطلاع داد که آنها س��عي دارند 
ب��ا افزاي��ش حقوقش، از زحمات او قدرداني کنند. قرارداد جديد 
پيش از جام جهاني امضا خواهد شد. فعلا در مورد اينکه حقوق 

رونالدو چقدر خواهد بود، بحثي انجام نشده است.

رئيس کمپاني SWM، اسپانس��ر باشگاه 
چين��ي چونگ کينگ ليفان، ادعا کرد که 
احتمال پيوستن آندرس اينيستا، کاپيتان 
باتجربه بارس��لونا، به اين باشگاه افزايش 
پيدا کرده است. رسانه هاي اسپانيايي ادعا 

کرده اند که اينيستا تصميمش را در مورد آينده گرفته و احتمالا در اين 
تابستان نوکمپ را ترک خواهد کرد. در اين بين، از سوپرليگ چين 
به عنوان مقصد احتمالي او ياد مي شود. اکنون گونگ داژينگ، که 
رئيس کمپاني SWM، اسپانسر اصلي باشگاه چونگ کينگ ليفان 
است، به خبرگزاري شينهوا گفته که به انتقال اين ستاره اسپانيايي 
خوش بين است. او گفت: انتقال اينيستا براي چونگ کينگ بسيار 
سودمند است. اين در حالي است که ارنستو والورده، سرمربي بارسلونا، 

اعلام کرد که جدايي اينيستا قطعي نيست.

س��رمربي س��ايپا معتقد است ديدار تيمش برابر گسترش فولاد يک بازي مهم 
و فينالي ديگر براي آسيايي شدن است.

به نقل از ايسنا، علي دايي در نشست خبري پيش از ديدار تيمش مقابل گسترش 
فولاد گفت: ما اين هفته يک فينال ديگر براي آسيايي شدن داريم. سعي کرديم 
تمرينات خوبي داش��ته باش��يم و اميدوارم از يک فينال ديگر هم برنده بيرون 
بياييم. حريف مان تيم بزرگي است و از کادرفني و بازيکنان بزرگي برخوردار 
اس��ت ولي ما براي رس��يدن به هدفمان تنها راهمان برد مقابل اين تيم اس��ت. 

بازيکنان هم قسم شده اند تا با يک پيروزي به هدفمان برسيم.
وي درباره ش��انس آس��يايي ش��دن تيمش و اينکه نظرش راجع به ش��ايعات 
مرب��وط ب��ه توافق��ات برخي تيم ها با داوران و تاثير آنها در نتايج گفت: راجع به 
اين مسائل حرف نمي زنم. تمرکزمان روي ارائه يک بازي خوب است. بازي 
قبل را مقابل حريفمان باختيم و به دنبال جبران آن هستيم. اميدوارم همه با 
وجدان درس��ت فوتبال بازي کنند. مي خواهيم همه با تمام وجود بازي کنند 

تا حق به حقدار برسد.
او افزود: اميدوارم گسترش فولاد بهترين بازي اش را انجام دهد. ما هم بهترين 

بازي را انجام مي دهيم تا حق به حقدار برسد.
س��رمربي س��ايپا درباره مش��کلش با پرس��پوليس گفت: مشکلم با پرسپوليس 
حل نش��ده و در يکي دو هفته آينده هم مس��ئولان اي اف س��ي مي آيند و فکر 
کنم آنها بتوانند مشکل را حل کنند. آقايان خود را به خواب خرگوشي زده اند. 
حداقل چهار پنج ماه از حرف ها گذش��ته و از مراجع قانوني مس��ائل را دنبال 

مي کنيم تا به حقمان برسيم.
دايي در پاس��خ به س��والي درباره روند رو به رش��د تيمش گفت: اجازه دهيد 
اين دو بازي را پش��ت س��ر بگذاريم بعد حرف بزنيم. من از فرکي متش��کرم. او 
مش��کلاتي س��ال قبل داش��ته که من خبر نداش��تم و جا دارد از او که استاد من 

هست تشکر کنم.
وي درب��اره پيش��نهاد برخ��ي تيم ه��ا به ترابي و قل��ي زاده، اظهار کرد: ترابي با 

م��ا ق��رارداد دارد. قل��ي زاده آزاد مي ش��ود و مطمئن��م اگر خارج نرود در س��ايپا 
مي ماند.

س��رمربي س��ايپا درباره رفتن بازيکنان جوان از تيم هاي پرورش دهنده براي 
سربازي گفت: ترابي بچه نيست اين چيزها را ببيند. اکثر فوتباليست هايي که 
خود را س��رباز کردند چه اتفاقي برايش��ان رخ داد؟ پيش��رفت کردند يا پسرفت؟ 

آمار اين را دربياوريد به خيلي چيزها مي رسيد.
دايي درباره پيش��رفت لژيونرهاي ايراني در روزهاي اخير گفت: باعث افتخار 
اس��ت ک��ه بازيکن��ان م��ا بتوانند خوب بازي کنند و بدرخش��ند. اما جام جهاني 
ش��رايطش فرق دارد. بازي هاي س��ختي پيش روي ماس��ت. دو تا از تيم هاي 

بزرگ اروپا مقابل ما هستند و کارمان خيلي سخت است.

دايي: مشکلم با پرسپوليس حل نشده

 موضوع مناقصه:

ف
مبلغ برآورد)به ريال(پروژهردي

مبلغ تضمين ارجاع کار
)به ريال(

مدت پيماندوره تضمين 

6 ماه24 ماه7/034/205/439351/710/272اجرای دور برگردان کلا صفا آمل1

8 ماه24 ماه30/712/502/9581/535/625/148روسازی بتنی محور آمل- چمستان2

دارا بودن حداقل رتبه 5 در رشته راه و ترابرى )حمل و نقل( و با رعايت سقف ارجاع کار از سازمان برنامه و بودجه )معاونت برنامه ريزى سابق(
  مهلت ومحل دريافت اسناد: از تاريخ انتشار روزنامه نوبت دوم به مدت 7 روز 

محل تسليم پاسخ پيمانکاران:  اداره کل راهدارى و حمل و نقل جاده اى استان مازندران- دبيرخانه اداره
 تاريخ تحويل اسناد به دبير خانه اين اداره کل حداکثر تا پايان وقت اداري مورخه 97/02/22 مي باشد.

تاريخ بازگشايی: ساعت 10 صبح مورخه 97/02/2٣ 
آدرس: ساري خيابان انقلاب مقابل استانداري-اداره پيمان و رسيدگي       تلفن   ٣٣٣26002  -011

اين آگهي همزمان در سايتiets.mporg.ir نيز درج گرديده است.

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مازندران

آگـهـي منـاقصــه
)نـوبـت اول(

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان  مازندران
   اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای

 استان  مازندران

در حال��ي ک��ه قرارداد فدراس��يون فوتبال ب��ا آديداس پيش از جام 
ملت هاي 2019 امارات به پايان مي رس��د مس��ئولان فدراسيون 
اعلام کردند که تيم ملي در جام ملت ها هم با پيراهن اين شرکت 
به ميدان مي رود. به نقل از تس��نيم، پربحث ترين موضوع مرتبط 
با فدراس��يون فوتبال به قرارداد با ش��رکت آديداس مربوط اس��ت، 
قراردادي که ابهام هاي زيادي را به دنبال داش��ته و درباره برخي 
از اين ابهام ها توضيحات دقيقي داده نش��ده اس��ت. فدراس��يون 
در آخري��ن توضيح��ات خود اش��اره ک��رده از 1٨ تيم ملي که زير 
نظر فدراسيون هستند، 17 تيم از لباس هاي توليد داخل استفاده 

مي کنند و فقط تيم ملي بزرگسالان از لباس هاي آديداس استفاده 
خواهد کرد. فدراسيوني ها اعلام کرده اند قراردادشان با آديداس تا 
ج��ام ملت ه��ا 2019 امارات ادامه دارد و لباس هاي تيم ملي بعد از 
جام ملت ها تغيير خواهد کرد. چند مسئله وجود دارد که موضوع 
اول مربوط به مدت زمان قرارداد فدراس��يون با ش��رکت آديداس 
است. فدراسيون اعلام کرده با اين شرکت قرارداد يک ساله تجاري 
امضا کرده، اما چطور مي ش��ود که قرارداد يک س��اله فدراسيون تا 
جام ملت ها ادامه پيدا مي کند؟ سايت رسمي فدراسيون فوتبال خبر 
عق��د ق��رارداد با آدي��داس را در تاريخ 14 آذرماه 96 اعلام کرد که 

مطابق با 5 دسامبر 2017 بود، پس به اين ترتيب قرارداد يک ساله 
فدراس��يون فوتبال با اين ش��رکت آلماني حداکثر 5 دسامبر 201٨ 
به پايان مي رسد، در حالي که جام ملت هاي آسيا در کشور امارات 
5 ژانويه 2019 )15 دي 97( آغاز خواهد شد و فدراسيون فوتبال 
يک ماه قبل از آن، قراردادش با آديداس به اتمام رس��يده اس��ت. 
چه عاملي باعث شده که قرارداد فدراسيون با شرکت آديداس با 
وجود به اتمام رس��يدن به صورت »خودجوش« تمديد ش��ود؟ در 
اينکه تيم ملي بايد بهترين لباس را در اختيار داش��ته باش��د ش��کي 
نيس��ت، اما س��ؤال اين است که چگونه قرارداد فدراسيون فوتبال 
ايران با آديداس يک ماه قبل از آغاز جام ملت هاي 2019 به پايان 
مي رس��د اما مس��ئولان فدراسيون فوتبال اعلام مي کنند تيم ملي 

در جام ملت ها هم با برند آديداس به ميدان خواهد رفت؟ سايت 
رسمي فدراسيون از قرارداد يک ساله با آديداس خبر داده و چگونه 
به ص��ورت »خودج��وش« اين قرارداد يک ماه بعد از آن هم اعتبار 
دارد؟ آيا اين قرارداد 12ماهه، يک يا دو ماهه تمديد شده است؟! 
اصلًا چنين چيزي ممکن است و اگر هست چرا فدراسيون فوتبال 

در اين زمينه اطلاع رساني نکرده است؟
نکته مهم اينکه آديداس اسپانس��ر تيم ملي فوتبال ايران نيس��ت 
که ملزم به اس��تفاده از البس��ه اين ش��رکت باش��يم و ما فقط از آنها 
خريد مي کنيم. در واقع با اين کار بايد يک ماه ديگر هم از آديداس 
لباس بخريم و اميدوار باش��يم که با خريد لباس از س��وي مردم و 

هواداران، پولمان برگردد.

قرارداد فدراسيون فوتبال و آديداس چگونه »خودجوش« تمديد شد؟


